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               Referat. 
         24 fremmødte deltagere 
1. 
Formand Johnny Lohse bød velkommen, og Tom Freltoft blev enstemmigt 
valgt som ordstyrer. Han kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt varslet 

og dermed beslutningsdygtig i. h. t. vedtægter. Der var varslet via Facebook, mail m.m. 

mindst 8 dage før generalforsamlingen. 

 
2. 
Herefter gik man til formandens beretning for 2022. Johnny kunne fortælle om 

aktivitetsdage forår og efterår. Desuden ølsmagning, grundlovsdag/ børnenes legedag, 

en vellykket Sct. Hans-fejring med mange til grill og bål. Ligeledes havde der været en 

flot sommerfest. Ved forårets aktivitets- dag blev der både plantet hæk og opsat nye 

lamper ved den nye p-plads. Vi fik i oktober sat mange forårsløg i de nye plantebede 

ved Løkkensvej. Løgene var leveret af kommunen. Varmepumpen i Multihuset er 

udskiftet, delvis finansieret af forsikringsselskab. 

Der blev via Vedligeholdelsesmidler udskiftet nogle tagplader på laden og opsat ny 

basketball-kurv.  

Der henvises til en mere detaljeret formandsberetning, der sendes til gammel og ny 

bestyrelse. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

3. 
Fremlæggelse af regnskab ved kasserer Kirsten Mortensen. 

Hun kunne bl.a. fortælle at der i 2022 havde været et lille fald i medlemstallet fra189 

til 181. 

Medlemsbladet havde givet knap 2800,00 i overskud. 

Kirsten gennemgik de vigtigste punkter, der kunne ses af det omdelte materiale. 

Resultat af ordinær drift var 7639,27 sammenlignet med 14655,38 året før. 

På grund af et fald i Borgerforeningens værdipapirer på 12378,98, blev årets resultat 

derefter -473971 sammenlignet med +16899,62 i 2021. 

Værdipapirerne ser foreløbig ud til igen at have en lille tilvækst i 2023. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt 

 

4. 

Valg af bestyrelse. Johnny Lohse, Palle Thomsen og Jørn R. Christiansen var på valg. 

Alle 3 ønskede at udtræde af bestyrelsen. Der blev rettet en tak til alle 3 for udført 

bestyrelsesarbejde. Især tak til Palle for stor indsats ved sommerfester de senere år. 

Som nye til bestyrelsen valgtes Emil Bolet, Martin Høholt Jensen og Brian Skotner. 

Herefter indtræder 2 suppleanter, Ulrik Pedersen og Kurt Jensen i den nye bestyrelse. 

Hurtigt efter generalforsamlingen holder den nye bestyrelse møde m. h. p. 

konstituering 

 

5. 

2 nye suppleanter blev valgt. Da disse er på valg skiftevis står Johnny Lohse som nr. 1 

for en 2-årig periode og Preben Abildgaard som nr. 2. for en 1-årig periode. 



 

6. 

Valg af 2 bilagskontrollanter. Her fortsætter Margit Knudsen og Tom Freltoft. 

Suppleant hertil blev Lars Mørk Jensen. 

 

7. 
Der var ikke indkommet forslag til bestyrelsen 

 

8. 

Evt. Vi snakkede om igen at få gang i fondsansøgninger. Legepladsen trænger stadig til 

en renovering. 
Der blev snakket om samarbejde med Vittrup Borgerforening. Forhen skiftedes man 

tll at afholde sommerfest og julefrokost. 
 

      Referent: Jørn Rugtved Christiansen 

 

 

 

 

 

 

 

 

   
  


